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JUDEȚUL TIMIȘ 
CONSILIUL JUDEȚEAN TIMIȘ  
Nr. 14176/20.05.2024 
                                
 
 
 

Proces – Verbal  
încheiat în ședința extraordinară a  

Consiliului Județean Timiș din 20 mai 2024 
 

 
 
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Doamnelor și domnilor, 
Declar deschisă ședința extraordinară a Consiliului Județean Timiș și vă anunț că sunt 

prezenți la ședință un număr de 25 consilieri județeni din totalul de 36 consilieri județeni în 
funcție.  

Lipesc: domnul președinte Alin-Adrian Nica și doamnele/domnii consilieri județeni: 
Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Proteasa Alexandru-Constantin, Boldovici Laura-Carmen, 
Marian Laurențiu Vasile, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Luca Bianca, 
Șendroiu Vlad-Ioan, Țecu Alexandra-Viviana.   

Ședința se desfășoară cu participarea consilierilor județeni atât fizic  cât și online. 
 
Caracterul public al ședinței este asigurat in conformitate cu prevederile art. 138 din 

Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, prin accesul 
persoanelor interesate la proiectele de hotărâri, sens în care toate  materialele ce urmează a fi 
supuse dezbaterii au fost postate pe site-ul instituției, și prin accesul la procesul-verbal al 
ședinței. De asemenea ședința poate fi urmărită și online pe pagina de facebook a consiliului 
județean. 

Ședința a fost convocată prin adresa nr. 13581/14.05.2024,  înaintată de un număr de 19 
consilieri județeni și ordinea de zi a ședinței a fost adusă la cunoștință publică prin publicarea pe 
site-ul propriu, comunicare către mass-media și prin postarea pe tabletele consilierilor județeni. 

Dacă mai sunt alte discuții cu privire la ordinea de zi? Dacă nu, supun la vot  ordinea de zi 
a ședinței. 

Procedură de vot pentru ordinea de zi a ședinței, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat ordinea de zi  cu: 
- 22 voturi „pentru”  din care 19 consilieri județeni au votat electronic, respectiv  Bădina 

Nicu,  Blaga Lucian,  Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu 
Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, 
Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Petrescu Balint, Popescu Marin, Sarmeș Dan-
Ion, Tămaș Dănuț-Petrișor, Timiș Laurențiu-Grigore și 3 au votat verbal, respectiv Moș 
Cristian-Alin, Sorincău Ioan, Andea Petru, 

- 2 abțineri din partea domnilor Olajos Jani-Raul, Bojin Mihăiță; 
Nu a votat doamne consilier județean Samoilă Elena.  
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Punctul nr. 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 106/16.05.2024 privind 
repartizarea sumelor defalcate din taxa pe valoarea adăugată pentru finanțarea 
cheltuielilor privind drumurile județene și comunale pe anul 2024 și estimări pe anii 2025-
2027 și pentru revocarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 24/23.01.2024. 

 
Domnul Vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean. 
Dacă sunt alte discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Ținând cont de faptul că ne  dorim ca acest proiect să fie votat verbal, înainte de a supune 

la vot proiectul de hotărâre, supun la vot procedura de a vota verbal proiectul de hotărâre prin 
nominalizarea fiecărui consilier județean de către secretarul general al județului. 

Deci, procedură de vot pentru ca votul la proiectul de hotărâre să se facă verbal. 
 Consiliul Județean Timiș a aprobat ca proiectul de hotărâre înscris la punctul 1 pe 

ordinea de zi să se voteze verbal cu: 
- 22 voturi „pentru”  din care 20 consilieri județeni au votat electronic, respectiv Andea 

Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,Bojin Mihăiță,  Calescu Mihaela-Maria, Caplat 
Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, 
Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Idolu Iulian-Daniel, 
Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Petrescu Balint, Popescu Marin, Sarmeș 
Dan-Ion, Sorincău Ioan, Timiș Laurențiu-Grigore și 2 consilieri județeni au votat verbal, 
respectiv Lazăr Ioan–Cosmin,  Moș Cristian-Alin, 

- 1 vot împotrivă din partea doamnei consilier județean Samoilă Elena, 
- 2 abțineri din partea domnilor consilieri județeni Olajos Jani-Raul, Tămaș Dănuț-

Petrișor 
Dacă sunt intervenții cu privire la proiectul înscris la punctul 1 pe ordinea de zi? Dacă nu, 

supun la vot, prin procedură de vot verbal, proiectul de hotărâre. 
 
Domnul Ioan Dănuț Ardelean – Secretar general al județului Timiș 
Domnule vicepreședinte, în continuare,  voi face apelul nominal al consilierilor județeni, 

iar aceștia când își vor auzi numele vor spune opțiunea de vot care va fi consemnată în procesul 
verbal. 

Eu îi voi citi pe toți întrucât este posibil ca pe parcursul ședinței să mai fi intrat cineva.   
 

1. Blaga Lucian Vot: ”pentru” 
2. Bojin Mihăiță Vot: ”abținere” 
3. Calescu Mihaela-Maria Vot: ”pentru” 
4. Ciurlea Sorina-Alexandra Vot: ”pentru” 
5. Cocean Liviu Marius Vot: ”pentru” 
6. Costa Cosmin Lăscuț Vot: ”pentru” 
7. Cotețiu Andrei  Vot: ”pentru” 
8. Grigoriu Eugeniu - Nu participă la ședință 
9. Hiticaș Marius - Nu participă la ședință 
10. Lazăr Ioan-Cosmin Vot: ”pentru” 
11. Petrescu Balint Vot: ”pentru” 
12. Popescu Marin  Vot: ”pentru” 
13. Proteasa Alexandru-Constantin - Nu participă la ședință 
14. Samoilă Elena Vot: ”abținere” 
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15. Sarmeș Dan-Ion Vot: ”pentru” 
16. Timiș Laurențiu-Grigore Vot: ”pentru” 
17. Boldovici Laura-Carmen   - Nu participă la ședință 
18. Marian Laurențiu-Vasile   - Nu participă la ședință 
19. Mihăieș Petre   - Nu participă la ședință 
20. Moș Cristian-Alin Vot: ”pentru” 
21. Șendroiu Vlad-Ion   - Nu participă la ședință 
22. Țecu Alexandra-Viviana   - Nu participă la ședință 
23. Caplat Alexandru   - Nu participă la ședință 
24. Luca Bianca   - Nu participă la ședință 
25. Olajos Jani-Raul Vot: ”abținere” 
26. Tămaș Dănuț-Petrișor Vot: ”abținere” 
27. Korman Valentin Vot: ”pentru” 
28. Micicoi Cornelia-Elena   - Nu participă la ședință 
29. Moruș Vasile    - Nu participă la ședință 
30. Andea Petru  Vot: ”pentru” 
31. Bădina Nicu  Vot: ”pentru” 
32. Danielescu Aura-Codruța Vot: ”pentru” 
33. Dobra Călin-Ionel  Vot: ”pentru” 
34. Idolu Iulian-Daniel  Vot: ”pentru” 
35. Iovescu Alexandru-Adrian  Vot: ”pentru” 
36. Sorincău Ioan Vot: ”pentru” 

 
După exprimare votului, și înainte de a anunța rezultatul, la ședință  a venit și domnul 

președinte Alin-Adrian Nica care dorește să intervină.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Domnule  secretar  vă rog să ne spuneți rezultatul votului.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
O să aflați imediat rezultatul votului. Stați să numere voturile domnul secretar general.  
Dragi colegi de la PSD și PNL, am înțeles că ați convocat această ședință extraordinară, 

dar acest lucru nu înseamnă că  nu trebuie să așteptați  și președintele consiliului județean să 
vină să conducă ședința.  

Oricum, vreau să vă spun, legat de acest proiect de hotărâre, același lucru pe care vi l-
am spus și data trecută și anume, faptul că este o iresponsabilitate fără margini să tai 83% din 
banii alocați pentru drumurile județene.  

Acum, înțeleg că este campanie electorală și că cei de la PSD doresc să saboteze 
viitorul meu mandat  în funcția de președinte al Consiliului Județean Timiș, încă de pe acum 
lăsând instituția fără banii necesari reparațiilor, deszăpezirilor pentru drumurile județene.  

Nu-i nimic. O să treacă și 9 iunie și așa cum v-ați coalizat împotriva intereselor cetățenilor 
și cetățenii se vor coaliza împotriva voastră a celor care ați votat pentru tăierea masivă a 
sumelor necesare întreținerii și funcționării drumurilor județene.  Îi veți avea pe conștiință pe  toți 
cei care se vor accidenta din cauza acestei iresponsabilități pe care o săvârșiți astăzi.  

În rest, vă doresc să duceți până la capăt acest demers politicianist și, vă rog să–mi 
permiteți, să mă retrag de la ședință și să vă las, așa cum ați început,  fără ajutorul meu pentru 
că nu vreau să mă implic în această mascaradă împotriva intereselor cetățenilor. Vă mulțumesc.  
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Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Domnule președinte, de foarte multe ori dumneavoastră v-ați delegat conducerea 

ședinței de plen când nu erați în consiliul județean. Nu am știut dacă sunteți aici. La ora 10 nu 
erați în sală. Ați venit după 10 minute. Ne pare foarte rău.  

Domnul vicepreședinte Moș a mai condus ședințe de plen.  
 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Nu foarte bine, dar a mai condus.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Vă las, domnule Sorincău, satisfacția să conducă în continuare domnul vicepreședinte 

Moș Cristian.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Nu este o satisfacție, este o stare de fapt.  
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Deci, în urma votului verbal exprimat, Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de 

hotărâre  cu 20 voturi ”pentru”, 4 abțineri și nici un vot ”împotrivă” 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica și 12 consilieri județeni  nu și-au exprimat votul 

întrucât nu au participat la ședință.  
 
 
Punctul nr. 2 al ordinii de zi - Întrebări, interpelări, informări 

   
 Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Vă aduc la cunoștință faptul că aveți la dispoziție in format electronic Informarea privind 

situațiile prevăzute de lege privind conflictele de interese și incompatibilități în care se pot afla 
consilierii județeni. 

Dacă sunt intervenții la acest punct?  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Vă doresc tuturor succes în viitor. Să treacă cu bine alegerile și să ne revedem sănătoși. 

Să putem să ne zâmbim unul la altul. 
 
Domnul consilier județean Liviu-Marius Cocean 
Domnule vicepreședinte, întrebarea mea nu era pentru dumneavoastră, dar dacă domnul 

președinte a ales să plece din ședință, o să vă rog pe dumneavoastră ca până la plenul următor 
dacă mai avem ocazia rară să ne întâlnim până trec alegerile să ne întâlnim cu restul echipei 
executive și nu va fi un plen on line, mă interesează și pe mine un anumit aspect, pentru că mi-
am dorit pentru cetățenii județului Timiș. Un proiect care văd că prinde contur în alte localități și 
cred că ar fi fost foarte important. Am vorbit cu domnul președinte Alin Nica încă de la sfârșitul 
anului 2022 și începutul anului 2023. Este vorba de realizarea unui parc fotovoltaic pe locația 
fostei gropi de gunoi – fostul deponeu de la Parța.  

I-am spus că doresc să mă implic foarte mult în acest proiect, să-l vedem pus pentru 
finanțare pentru că există axe de finanțare în acest sens. Se face la Sibiu, Suceava, Craiova . 
Acestea sunt câteva localități care au înțeles cât ar fi de important să folosești un teren care nu 
ar fi potrivit pentru altceva decât pentru investiții de acest gen. De la acel moment, știu că a fost 
încredințat fostului administrator public al județului această inițiativă.  
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În concluzie aș vrea să știu ce pași s-au făcut în această direcție pentru că a trecut foarte 
mult timp.  Eu nu am vrut să iau caimacul și am lăsat executivul să-și asume. Am vrut doar să-mi 
leg numele de un proiect care este foarte important pentru județul nostru și vreau să știu dacă s-
a făcut ceva în acest sens pentru că încheiem acest mandat.  

Dacă nu s-a făcut nimic în acest mandat poate în viitorul mandat o altă conducere se 
apleacă mai mult asupra acestei inițiative. Ar fi important mai ales că nu se poate face altceva pe 
locația fostei gropi de la Parța.  

Știu că la un moment dat a fost o solicitare făcută de Direcția Patrimoniu. Nu știu ce s-a 
întâmplat cu terenul respectiv. S-ar putea ca terenul să fi fost dat înapoi către UAT Parța.  

Cred că executivul și aparatul de specialitate ne pot da un răspuns în acest sens. 
Domnul președinte era familiarizat cu acest subiect. 

 
 Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Nu știu amănunte despre acest subiect dar voi întreba colegii de la departamentul 

responsabil și voi reveni cu o informare în acest sens.  
 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Domnule vicepreședinte, aș vrea să-l întreb pe domnul Cocean  pentru că nu îmi este 

foarte clar. Domnia sa spune că nu s-a făcut în mandatul trecut, nu s-a făcut în acest mandat. M-
ați zăpăcit de cap. În care mandat s-a făcut că până acum nu se făcuse? 

Să se hotărască PNL-ul când nu s-a făcut pentru că nu e clar și nu mai înțeleg cetățenii.  
 
 Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
 Dacă mai sunt alte intervenții la acest punct?  
 Dacă nu, dată fiind epuizarea ordinii de zi, declar închise lucrările ședinței extraordinare 

a Consiliului Județean Timiș. 
Vă mulțumesc pentru participare, vă doresc o săptămână excelentă în continuare, iar 

celor aflați în campanie electorală vă doresc spor în toate activitățile.  
 
 
 
 
 

PREŞEDINTELE                                                   SECRETARUL GENERAL  
CONSILIULUI JUDEȚEAN TIMIȘ,                                        AL JUDEȚULUI TIMIȘ 
          Alin-Adrian NICA                                                                   Ioan-Dănuț ARDELEAN 

 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                         

Întocmit   
  INSPECTOR DE SPECIALITATE IA   

            Aurelia CAUC 
                                                                                                               

 


